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W odpowiedzi na interpelację nr 195/2019 uprzejmie informuję, że remont ulicy 

Nad Przyrwą zostanie ujęty w propozycjach planu na rok 2020 r. w zakresie wykonania 

nakładki z mieszanki mineralno asfaltowej. Zbyt wąski pas drogowy uniemożliwia wykonanie 

chodnika w ciągu ul. Nad Przyrwą.  

Odnośnie utwardzenia ścieżki pomiędzy ul. Siemieńskiego, a ul. Ciepłowniczą 

wyjaśniam, że Gmina Miasto Rzeszów zarządza tylko fragmentem terenu, przez który 

przebiega ww. ścieżka. W związku z brakiem prawa do dysponowania całością terenu w chwili 

obecnej nie ma możliwości realizacji chodnika w tym rejonie. 

 
 

Z poważaniem, 

 

 

        Zastępca Prezydenta 

          Miasta Rzeszowa 

                     (-) 

          Stanisław Sienko 
           (Podpisane bezpiecznym podpisem elektronicznym) 

 


